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SJEDNICA br. 1-11/2020  
  OPĆINSKOG ODBORA HDZ-a OPĆINE BOL 

ZAPISNIK 
 
Bol,  30. studenog 2020. godine, 18:00 
 
Na temelju članka 43. stavak 2. ; članak 45. stavak 3. statuta HDZ-a, predsjednik Ante Selak 
predlaže ovaj zapisnik sa 1-11/2020 sjednice Općinskog odbora HDZ-a BOL. 
 
Prisutni: Ante Selak (predsjednik), Ante Nevistić (potpredsjednik), Matko Baković 
(potpredsjednik), Slobodan Lovrić, Stipe Nevistić, Pero Šćepanović, Ante Trutanić, Smiljan 
Jozić, Goran Jekić 
 
Odsutni: nema. 
Ostali prisutni: nema.  
Voditelj: Ante Selak 
Zapisničar: Ante Selak 
Lokacija: Online, sjednica održana tekstualno putem društvene mreže WhatsApp. 
Datum i vrijeme: 30. studenog, 2020. g. u 18h 
 
A) Utvrđuje se kvorum, prisutno je 9 od 9 članova odbora. 
 
B) Ante Selak je predložio slijedeći Dnevni red: 
 

1) Rasprava i prihvaćanje zapisnika o primopredaji nakon provedenih unutarstranačkih 
izbora 2020. 

2) Rasprava i donošenje odluke o nastavku HDZ unutarstranačkih izbora 2020. koji će se 
održati 06.12.2020. godine za Županijski odbor SDŽ-a. 

3) Rasprava i donošenje odluke za odabir kandidata tajnik/ca stranke OO HDZ-a BOL.  
4) Rasprava vezano za održanu 7. sjednicu općinskog vijeća Općine Bol - 27. studenoga 

2020.  
 

Članovi odbora su sa devet (9) glasova ZA, nema PROTIV i nema SUZDRŽANIH prihvatili u 
materijalima predloženi Dnevni red. 
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DNEVNI RED: 
 
Ad 1)  Rasprava i prihvaćanje zapisnika o primopredaji nakon provedenih unutarstranačkih  

izbora 2020. 
 
Predložena Odluka-zapisnik o primopredaji prihvaćena je JEDNOGLASNO. 
 
Ad 2)   Rasprava i donošenje odluke o nastavku HDZ unutarstranačkih izbora 2020. koji će se         

održati 06.12.2020. godine za Županijski odbor SDŽ-a. 
Predsjednik Ante Selak je dao kratki uvod o predstojećim izborima za županijski odbor HDZ-a 
Splitsko- dalmatinske Županije. 
Naglasio je da je izabrani izaslanik OO HDZ Bol Ante Nevistić koji ima mogućnost kandidiranja 
za člana ŽO SDŽ. Dalje je naglasio da imamo prijateljski partnerski poziv kolega iz Supetarskog 
GO HDZ-a o podržavanju jednog kandidata s našeg otoka, a to bi bio Nikola Rendić, predsjednik 
GO HDZ-a Supetar. Ante Selak je zatražio mišljenje Ante Nevistića i ostalih članova Odbora. 
Ante Nevistić je podržao prijedlog Supetarskog GO HDZ-a, te je kazao da će postupit kako 
većina Odbora izglasa. 
Članovi Odbora su se jednoglasno složili s navedenim prijedlogom da se na izborima za ŽO HDZ 
SDŽ podrži Nikola Rendić iz Supetarskog HDZ-a kao otočki predstavnik. 
 
Predložena Odluka o davanju potpore GO HDZ-a Supetar u vidu kandidata gosp. Nikola Rendić 
za županijski odbor HDZ-a SDŽ donesena je JEDNOGLASNO. 
 
 
Ad 3)  Rasprava i donošenje odluke za odabir kandidata tajnik/ca stranke OO HDZ-a BOL.  

 
Predsjednik Ante Selak je predložio da se do sljedeće sjednice Odbora predlože kandidature 
za tajnika/cu OO HDZ BOL te bi na sljedećoj sjednici zaprimljene prijedloge dali na raspravu i 
donijeli odluku o odabiru. 
 
Predložena Odluka za proceduru odabira kandidata tajnik/ca stranke OO HDZ-a BOL donesena 
je JEDNOGLASNO. 
 
Ad 4)  Rasprava vezano za održanu 7. sjednicu općinskog vijeća Općine Bol - 27. studenoga  

2020. 
 
Predsjednik Ante Selak je zatražio od potpredsjednika Matka Bakovića (predsjednika 
Općinskog vijeća) da ukratko upozna članove Odbora o netom održanoj sjednici Općinskog 
vijeća te dostavi sve potrebne materijale.  
 
Potpredsjednik Matko Baković je iznio kratak sažetak sa sjednice Općinskog vijeća te dostavio 
Zapisnik sa iste. Dodao je da stoji na raspolaganju svim članovima za dodatna pojašnjenja 
vezana za rad Općinskog vijeća te naglasio da su svi članovi slobodni pripremiti pitanja koja će 
on proslijediti na Općinsko vijeće. 
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Predsjednik Ante Selak je zahvalio Matku Bakoviću te je najavio da će se 2-3 dana prije sljedeće 
sjednice Općinskog vijeća, zadnje u 2020. godini, održati sjednica OO HDZ BOL kako bi 
prokomentirali dokumentaciju koju će nam dostaviti Matko Baković, a vezano za Dnevni red 
sjednice Općinskog vijeća. 
 
Predsjednik Ante Selak je dodao da će se sjednica OO HDZ BOL zbog epidemiološke situacije 
možda održati online preko aplikacije Zoom. 
 
Članovi odbora su sa devet (9) glasova ZA, nema PROTIV i nema SUZDRŽANIH prihvatili 
materijale te predloženu dokumentaciju i plan za raspravu na sljedećoj Sjednici odbora. 
 
Sjednica je završila u 19:10 h. 
 

 
  

Predsjednik HDZ-a općine BOL 
Ante Selak 


